
2010 

15.12.2010 

Po zkolabování, zrovna ve chvíli nejpotřebnější, má již Knedlík baterie zcela nové a opět chytá na 

škrtnutí. Jedna zbyla i na Avii, která k nám přišla s bateriemi již vadnými. Myslím, že vozidla si vybrala 

hezkého a potřebného ježíška o trochu dřív než všichni ostatní.  

12.12.2010 

Dnes se konala v Pohostinství "U Karbouse" Výroční valná hromada našeho SDH. Dle programu 

proběhla volba nového výboru, kontrolní a revizní rady i kandidáta na člena OKRR. Byli jmenováni 

čestní funkcionáři SDH, rozdány stužky za věrnost i čestná uznání sboru. Celé textové podklady z VVH 

budou k dispozici v sekci ke stažení, jen co se je podaří soustředit od všech zainteresovaných.  

4.12.2010 

Jedním slovem...paráda..tak bychom shrnuli odpoledne s čerty a mikulášem na besídce v naší 

obci.Fotky...a že jich zase máme,jsou již k nahlédnutí v sekci fotogalerie. 

16.11.2010 

Dnes jsme převzali z rukou paní starostky děkovný dopis a pamětní list, který byl na adresu naší obce 

doručen od sboru dobrovolných hasičů ze Zákup, za účast na největší hasičské fontáně v Čechách. Za 

tuto milou upomínku děkujeme. 

8.11.2010 

V sobotu 4.12.2010 pořádá sbor SDH mikulášskou nadílku na sále v hospodě "U KARBOUSE".Start je 

od 14 hodin,přijďte v masce s mikulášskou tématikou a nejpovedenější masky budou náležitě 

oceněny! 

27.9.2010 

Sever Čech opět zasáhla velká voda 

Vytrvalý déšť, který v posledních dnech skrápí většinu území, zvedl zejména na severu Čech hladiny 

toků. V pondělí odpoledne dosahovaly nejvyššího třetího stupně povodňové aktivity Smědá ve 

Višňové, Ploučnice ve Stráži pod Ralskem a Mandava ve Varnsdorfu a Řásnice ve Frýdlantu.Podle 

ČHMÚ se očekávají značné srážky zejména na Českolipsku. 

11.9.2010 

Na toto symbolické datum si obec Zákupy připravila víkendovou slavnost,přesněji XVI.Zákupské 

slavnosti (Oslava 160 let od založení prvního dobrovolného hasičského sboru ve střední Evropě), kde 

opět nechyběla hasičská fontána,tentokrát nevídaných rozměrů.Zůčastnilo se jí celkem 36 sborů SDH 

a bylo se opravdu na co dívat. 

11.7.2010 



Tento víkend proběhl již 7.ročník srazu Matýskářů v Dolní Poustevně. Připravujeme podrobnosti a 

fotky. 

7.1.2010 

Výroční schůze SDH bude v sobotu 9.1 od 14:30 hod v hospodě "U Karbouse".Letošní hasičský ples je 

naplánován na sobotu 23.1.2010 na sále "U Karbouse".Začátek je od 20:00 hod a sál bude otevřen 

jako vždy hodinu předem. 

3.1.2010 

Mezi vánočními svátky byl doručen JSDH obce Velká Bukovina děkovný dopis od Obce Markvartice a 

Sboru dobrovolných hasičů Markvartice za pomoc při úklidu obce po bleskových povodních v 

červenci 2009. 

Poděkování potěší vždy a toto je nám ještě milejší, že je nečekané a za pomoc, kterou každý z nás 

považuje za samozřejmost. 

 

2009/2008/2007 

5.12.2009 

Tak je za námi letošní Mikuláš,sál "U KARBOUSE" praskal ve švech, dětí bylo 

jako smetí a snad jsme jim udělali radost.Můţete se podívat na řádění čertů 

v sekci fotogalerie. 

29.11.2009 

Letošní mikulášská nadílka bude v sobotu 5.12.od 14 do 16 hodin na sále "U 

KARBOUSE".Přijďte se podívat na čerty,zasoutěţit si a nebo jen tak se 

pobavit. 

23.8.2009 

V sobotu 22.8.09 jsme se spolu s dalšími jednotkami SDH sešli u 

příleţitosti 19.hasičské pouti v Novém Oldřichově,a podíleli se tak na 

stříkání tradiční fontány. 

13.8.2009 

V Děčínském deníku vyšel článek o naší jednotce.Náš velitel Romeo poskytl 

redaktorce informace o činnosti a zhodnotil také zásah na letošních 

povodních.Na této adrese " http://decinsky.denik.cz/hasici/hasici-ve-velke-

bukovine-udrzuji-ve-vsi-spolecensk.html" si ho můţete přečíst,nebo stáhnout 

v sekci ke staţení. 

18.7.2009 

Náš Knedlik CAS 25 Š 706 RTHP byl ve večerních hodinách, dne 17.7.2009 

odhlášen z výjezdu z důvodu opravy. Po obroušení "puchýřů" a vrstvy kytu, 

jsme shledali, ţe jediný efekt dalšího tmelení našeho trambusu bude pouze 

přírůstek na váze. Po konzultaci se starostou obce, coby investorem, byl 

odeslán do dílny místního podnikatele, kde kromě vyvaření dostane i nový 

lak. Knedlíkovo místo ve zbrojnici zaujal prozatím DA12 A31, který jsme 

před nedávnem dostali bezúplatným převodem od HZS Ústeckého kraje. 

3.7.2009 

Ani našemu sboru se nevyhla účast při řádění letošních povodní.I kdyţ jen 

malý potůček protéká naší obcí,přesto po vydatných deštích dokázal nadělat 

trable nejednomu rodinnému domku.Doufejme,ţe řádění velké vody co nejdříve 

zkončí a ţivot v zatopených městech a obcích se brzy vrátí do normálních 

kolejí. 

19.5.2009 

Rok se s rokem sešel a blíţí se další ročník srazu Matýskářů v Dolní 

Poustevně.Více info v sekci ke staţení nebo na stránkách SDH Poustevna. 



27.3.2009 

Dne 26.3.09 převzal na PS Děčín zástupce obce 5 kompletů zásahových oděvů a 

5 párů bot určených pro JPO V.Uţ je máme v hasičárně a čekají na přidělení 

hasičům, pro které byly objednány. 

26.01.2009 

Plesová sezóna je v plném proudu,nicméně ten náš "taneční večer" je uţ za 

námi.Snad díky finanční situaci dnešní doby jsme poprvé za posledních pět 

let nacházeli volná místa na sále.Jiţ podruhé se uspěšně prezentovala 

hudební kapela Septima a všichni zúčastnění se dobře bavily.V sekci 

fotogalerie je pár fotek,které pořídil jeden z návštěvníků plesu 

(děkujeme):).  

18.01.2009 

Sbor dobrovolných hasičů Velká Bukovina si Vás dovoluje pozvat na svůj 

tradiční ples, který se koná v sobotu 24.ledna 2009 od 20,00 hod."U 

KARBOUSE".Hudba:SEPTIMA,vstupné 80,-kč. 

20.12.2008 

V pátek 21. 11. 2008 proběhlo jednání okrsku Benešov nad Ploučnicí,kde 

proběhla mimo jiné volba nového starosty okrsku.Zvolen byl náš "tahoun" 

bratr Jaroslav Kucharovič.Blahopřejeme a přejeme mnoho úspěchů v této 

funkci.(jenotka SDH Velká Bukovina) 

2.12.2008 

V sobotu 13.12. od 14:00 pořádá náš sbor tradiční mikulášskou nadílku 

(zdůvodnění proč aţ 13. a ne 6.12. - hospodu maji zamluvenou myslivci). 

9.10.2008 

Naše cesta do finále v soutěţi o nejlepší SDH na internetových stránkách 

Děčínského deníku jiţ skončila. Bohuţel nemáme zřejmě tolik příznivců, 

jejichţ hlasy by nás dotáhly na postupové místo. Avšak desátá příčka mezi 

sedmnácti přihlášenými sbory není zase tak zlé umístění. V obci, kde se 

výroční Valné hromady dokáţe zúčastnit i šestnáct členů, je to úspěch hodný 

zveřejnění. Děkuji všem, kteří hlasovali pro SDH Velká Bukovina. 

Autor: Romeo 

24.9.2008 

Zveme Vás v sobotu 27.září na Malou Bukovinu ke kostelu,kde proběhne 

Svatováclavská pouť.PROGRAM: cca v 10.00hod zahájení, atrakce pro děti 

zdarma, občerstvení, vyhlídkové lety s balonem, večer zábava a ohňostroj.   

26.8.2008 

Na internetových stránkách Děčínského deníku www.decinsky.denik.cz právě 

probíhá soutěţ o nejlepší sbor dobrovolných hasičů. Svým hlasem můţete i vy 

posílit naše šance na vítězství. Hlasujte pro své hasiče a dokaţte, ţe i 

malá obec má na velké finále. 

Děkuji Romeo. 

20.7.2008 

Máme hotovo,třídili a vybírali jsme pro Vás fotky ze srazu,a ţe bylo z čeho 

vybírat.Navíc jsou doplněny některé ročníky o fota trofejí a cen,tak snad 

se bude na co dívat. 

15.7.2008 

Velkou sklizeň trofejí ze srazu "Matýsků" jsme přivezli do sbírky našeho 

sboru.Fotky a dojmy velitele budou k mání jako vţdy,v sekci o srazu,jen co 

se roztřídí velké mnoţství materiálu.   

30.4.2008 

Asi všude v republice patří tento den pálení čarodejnic.My jsme také uţ 

tradičně nezapoměli na vatru a buřtíky k opékání, na fotky z příprav se 

můţete podívat v sekci fotogalerie.  

18.3.2008 

Zpráva pro příznivce "Matýsků". 

Na webu organizátorů-hasičů z Dolní Poustevny,je uţ k vyplnění přihláška na 

letošní v pořadí 5.sraz.Akce se bude konat ve dnech 11.-13.7.2008.(zdroj 

www.hasici-dp.unas.cz) 

16.2.2008 

Blahopřání k přírůstku do rodiny. 



Jménem celého sboru chci popřát našemu veliteli (Romeo),k narození dcery 

Katky.Hlavně pevné nervy a hodně zdraví.(autor Vondr) 

19.1.2008 

V den konání našeho plesu jsme místo tance na sále,tancovali u 

stříkačky.Hustý déšť,který bral vodu i z polí,nadělal spoustu problémů v 

rodinném domě na Malé Bukovině.Jen jsme hladinu vyčerpali do únosné 

hloubky,během několika minut byla voda zpátky.Takto jsme si uţili celý 

večer,a následně i celý druhý den. 

15.1.2008 

Dne 19. ledna 2008 od 20.00 hod.se v hospodě „U KARBOUSE“ koná jiţ tradiční 

ples SBORU DOBROVOLNÝCH HASIČŮ VELKÁ BUKOVINA,k poslechu a tanci hraje 

kapela SEPTIMA,VŠICHNI JSTE SRDEČNĚ ZVÁNI.Vstupenky na ples jsou k dostání 

u p.Vojty na Malé Bukovině,ve Velké Bukovině u p.Kucharoviče a v den plesu 

také přímo na sále.  

8.12.2007 

V tomto předvánočním čase,jsme uspořádali pro naše nejmenší mikulášskou 

nadílku.Jako vţdy si děti uţili spoustu legrace a soutěţí o ceny,no a na 

závěr celé nadílky přišel i čert. 

19.11.2007 

Zápis ze schůze SDH 

Přítomni: Kucharovič, Vojta, Fiala, Vondruška st., Vondruška ml., Melzer 

Na programu jednání byly tři základní body: Mikulášská nadílka s večerní 

zábavou, Výroční Valná hromada a  Hasičský ples. 

*Termín Mikulášské nadílky byl určen na sobotu 8.12.07 od 14:00. Jednotka 

(pořadatelé) sraz na sále ve 13:30. 

*Výroční Valná hromada SDH, plánovaná na 15.12.07, se odkládá na později 

(po Novém roce). 

*Hasičský ples - 19.1.08,hudba SEPTIMA.Vstupné na ples 80,-Kč. 

6.10.2007 

Uţ v pořadí 19. ročník závodu v poţární všestrannosti pořádal SDH 

Telnice.Naše první účast na tomto sraze hasičských sborů,kteří si zde 

dokazují jak jsou na tom po fyzické a vědomostní stránce,byla oceněna 

diplomem za 15. místo z 21 ve věkové kategirii 26-40 let.Je to super akce 

za super ceny a určitě stojí zato se ji zůčastnit.    

19.7.2007 

Blahopřání k přírůstku do rodiny. 

Blahopřejeme Václavovi Vondruškovi ml. zvanému Vondr a jeho ţeně Ivaně k 

narození syna Matouše. Ţe k jeho početí přistupovali opravdu zodpovědně a 

nijak to neflákali, svědčí i porodní údaje 4,02kg a 53cm. Z toho co jsem 

viděl lze usuzovat, ţe i číslo bot bude mít malej Vondr po tatínkovi… 

(Autor Romeo) 

7.7.2007 

Ještě neuběhlo ani deset měsíců od chvíle, kdy jsme přáli ke vstupu do 

manţelství jednomu páru z našich řad a uţ tu máme svatbu druhou. Datum plné 

šťastných sedmiček si pro svůj velký den zvolili hasič Pípan (Petr Sysel)  

a jeho přítelkyně Syslina (Veronika Pejzlová). 

Tento sňatek nebyl pro nikoho překvapením, jelikoţ ti dva jsou spolu snad 

„odjakţiva“. Hádankou spíš zůstává, jakým způsobem Syslina toho Pípana 

konečně zlomila. Ţe by tam hrály roli ty sedmičky? 

Vzhledem ke změnám na poslední chvíli v organizaci svatebního veselí jsme 

nestihli vymyslet originální zátah pouze pro tento pár a museli jsme 

zopakovat loňské „Smejkalovic“ překvapení. Myslím však, ţe se nastraţený 

zásah líbil a přítomní se pobavili. Děkujeme novomanţelům za pozvání na 

jejich oslavu a přejeme mnoho štěstí do společného ţivota. 

Podívejte se na fotografie, jak to nevěstě slušelo a z obyčejného Pípana se 

stal Pan Sysel.(Autor Romeo) 

1.7.2007 

Se vstupem do druhé poloviny roku se naše jednotka rozrostla o dva členy. 

Budou tím čerstvým vánkem, který rozdmýchá jiţ dohasínající plamínek 

nadšení právě Zdeněk Mraček 



a Václav Cingel? To ukáţe teprve budoucnost. Zdeněk jiţ dvakrát předvedl, 

kde bude asi jeho místo v jednotce, kdyţ ještě jako „civil“ poskytl na 

vyţádání pomoc  se svou motorovou pilou při odstraňování polomů. Ani 

řidičák na náklaďák se neztratí. Mimo základní přípravy ho jistě čeká i 

profesní průkaz. 

Venca se u nás objevil jako úplný nováček, takţe jeho jedinečnost budeme 

teprve objevovat. V kaţdém případě potřebujeme především hasiče s elánem a 

tak se zatím projevuje. 

Dva noví členové jsou moţná pro někoho běţná záleţitost, pro nás však je to 

událost hodná oslavy. Proto těm dvěma vzkazuji a přeji, aby s námi vydrţeli 

nejlépe na věky a aby důvěru a naději, kterou v ně vkládáme 

nezklamali.(Autor Romeo) 

17.6.2007 

Letos se uskutečnil v Litoměřicích jiţ čtvrtý celorepublikový sraz 

hasičstva s výstavou historické i moderní hasičské techniky – Hasičské 

slavnosti Litoměřice 2007. 

Tyto téměř jiţ tradiční svátky hasičů proběhly ve dnech 15. a 16.června s 

bohatým programem jak na výstavišti, tak i v centru města. Kromě samotné 

výstavy, dne otevřených dveří na stanici HZS, slavnostního nástupu s 

průvodem, mnoha ukázek zásahů, zajímavého sekerkového cvičení a dalšího 

bohatého programu za denního světla stojí určitě za zmínku i večerní 

hasičská fontána. 

Jelikoţ jsme byli jedním ze sedmi sborů, které měly tu čest onu podívanou 

vytvořit, byla pro nás fontána vyvrcholením letošních slavností. Ačkoli z 

pozice účinkujících si nikdy podívanou na fontánu neuţijeme, rádi ji 

poskytneme druhým. Dle ohlasu diváků soudíme, ţe se i tento výkon líbil a 

za projevené sympatie děkujeme. 

Z výstaviště a Lodního náměstí máme pár snímků, které vám předkládáme ke 

shlédnutí.(Autor: Vondr a Romeo) 

4.4.2007 

Dobrá zpráva pro příznivce nevšedních akcí,další v pořadí uţ čtvrtý sraz 

,,Matýsků&quot; proběhne v Dolní Poustěvně ve dnech 13. aţ 15.7.2007. 

18.2.06 

V sobotu se druţstvo naší JPO ve sloţení R.Vojta, J.Kucharovič, P.Fiala a 

P.Sysel zúčastnilo 31.ročníku mezinárodního závodu hasičských hlídek v 

Novém Oldřichově.  

Za účasti 39  soutěţních druţstev, mj. z PLR a SRN, proběhla povedená 

soutěţ ve velmi přátelské atmosféře. Druţstva byla rozdělena do 3 

kategorií: 

1) muţi do 35 let ( 23 druţstev ) 

2) muţi nad 35 let ( 6 druţstev ) 

3) ţeny ( 10 druţstev ) 

Ačkoliv naše druţstvo skončilo 18. z 23 jsme spokojeni. Účast na soutěţi 

tohoto typu byla pro nás první a díky ní víme, na co se v přípravě JPO 

zaměřit především. 

Krásný upomínkový diplom, byť za 18.místo, si jistě najde své uplatnění ve 

výzdobě naší klubovny.  

9.4.2006 

Vzhledem k vyšší poloze a nepřítomnosti většího toku hrozícího rozvodněním 

je takřka nemyslitelné, aby byly Malá a Velká Bukovina s Karlovkou 

postiţeny záplavami, narozdíl od mnoha méně šťastných obcí. To ale 

neznamená, ţe se překotné tání sněhu ve spojení s deštěm, nedotklo i naší 

jednotky. Během čtyř dnů ( 28.3.-31.3.), jsme sedmkrát vyjíţděli k čerpání 

vody ze sklepů zatopených jarní oblevou. Z toho pětkrát do jednoho domu, 

přesně podle starého rčení - bliţnímu ku pomoci. 

30.4.2006 

Kaţdým rokem pořádáme v obci pálení čarodejnic, ani letos tomu nebylo 

jinak.Na počasí se sice spoléhat nedá, ale o víkendu docela vyšlo.Celá naše 

jednotka předvedla perfektní organizaci, proto bude na co vzpomínat, a jiţ 

se těšíme na další rok.       

25.7.-26.7.2006 



I naše jednotka byla povolána k poţáru v okolí Jetřichovic na Děčínsku.Dva 

dny jsme pomáhaly zneškodňovat ničivý ohěn v lesech tzv. Českého 

Švýcarska,po němţ zůstala škoda přesahující zatím asi milion korun.Ač bylo 

třeba plného nasazení našich hasičů,přesto se podařilo nafotit pár záběrů z 

místa zásahu.Ke shlédnutí jsou v sekci aktuálně. 

19.8.2006 

V sobotu se v Novém Oldřichově konala jiţ 16. hasičská pouť,na jejímţ 

závěru nechyběla tradiční fontána. Tato nevšední podívaná, o kterou se 

letos postraralo pět hasičských sborů s celkem 30 proudy vody,je opravdu 

velkým lákadlem pro návštěvníky.Náši hoši se ač poprvé této atrakce ujaly 

velmi dobře, a nutno podotknout, ţe fontána se povedla o čemţ svědčil 

obrovský aplaus.  

16.9.2006 

Je za námi víkend,který přinesl změnu do našich řad.Konala se totiţ svatba 

dvou členů našeho SDH.Strojník Jiří Smejkal si pobral za svou choť naší 

pokladní Danuši Jirákovou (teď uţ vlastně Smejkalovou).Přejeme jim hlavně 

zdraví a samozřejmě hodně dětí,abychom měli do budoucna nějaké nástupce v 

naší činnosti kolem hasičiny.K dispozici jsou fotografie přímo z místa činu 

v sekci aktuálně. 

24.9.2006 

Tuto neděli jsme měli v obci velkou slávu,světil se uţ v pořadí druhý 

prapor,ale tentokrát to byla zástava naší jednotky.Jsme hrdí na tento 

prapor,který pro nás vyrobila fa.JURA z České Kamenice,zabývající se 

strojním vyšíváním.Na fotogalerii z celého svěcení se zatím pracuje.Jako 

další bod této slávy,obdrţeli pamětní list za zásah v Jetřichovicích 

někteří naši členové z rukou pplk. JUDr. Otakara Jirků Ředitele územního 

odboru Děčín HZS Ústeckého kraje.    

19.11.2006 

Jiţ druhý víkend probíhají stavební práce na autobusové zastávce pro Malou 

Bukovinu.Chceme ji postavit svépomocí, a to ještě do konce roku,tedy 

alespoň zastřešit.Počasí zatím ještě přeje,avšak účast pracovníků,byť je 

dobrovolná,je opravdu mizivá.Snad se nám podaří,zastávku dokončit co 

nejdříve... 

2.12.2006 

Tak je za námi odpoledne věnované dětem v naší obci,na které jsme 

připravili mikulášskou nadílku.Stejně tak jako kaţdý rok,se náš sál zaplnil 

k prasknutí, a tak na konec programu měli čerti spolu s Mikulášem plné ruce 

práce s rozdáním sladkostí a hraček. 

16.12.2006 

Jsme rádi,ţe práce na autobusové zastávce jsou pro tento rok 

hotové.Podařilo se nám dostavit hrubou stavbu a ještě ji 

zastřešit.Úkol,který jsme si dali do konce roku je tedy splněn. 

 

 


